
Tyczyn, dnia 22 czerwca 2018 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.51.2018 

 

Protokół Nr 51/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 22 czerwca 2018 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji.  

Obrady LI sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył Adam Skow-

roński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

13 radnych (nieobecni: Anita Drążek i Tomasz Oleniacz), co stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie prowadzenie obrad objęła Wiceprzewodnicząca Rady Ewelina Malak, zgodnie   

z § 49 ust.1 pkt 2 Regulaminu pracy Rady (załącznik nr 1 do Statutu Gminy Tyczyn) na   

podstawie art. 18 ust. 1 Statutu Gminy Tyczyn.  

  

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal złożył wniosek   

o usunięcie z porządku obrad pkt. 10, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia 

VI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy   

i Miasta Tyczyn w związku z nieuregulowanymi sprawami drogowymi. 

  Rada w obecności 13 radnych - 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

  oraz 0 głosach „wstrzym. się” – przegłosowała wniosek. 

Pozostali radni nie wnieśli wniosków ani uwag do porządku obrad. 

 

Porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja o przeprowadzonych przetargach w 2018 r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Tyczyn. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych, na terenie Gminy Tyczyn. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów   

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 

8. Podjęcie uchwały zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury im. Katarzyny   

Sobczyk w Tyczynie. 

9. Podjęcie uchwały wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

10. Punkt zdjęty z porządku obrad. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do cen 1 m3 wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków 

wynikających z taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie Gminy Tyczyn.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Tyczyna. 

14. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

15. Sprawy różne, wolne wnioski. 

16. Zapytania i interpelacje. 
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17. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Genowefę Szawarę, Tomasza Chlebka   

i Jadwigę Czarnik.  

Rada w obecności 13 radnych - 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja o przeprowadzonych przetargach w 2018 r.  

Radni wysłuchali informacji o przeprowadzonych przetargach w 2018 r., przedstawionej 

przez  Burmistrza Janusza Skotnickiego.  

 

Ad.5. Uchwała: sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów   

alkoholowych na terenie Gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Ewa Chlebek omówiła projekt uchwały. Powiedziała m.in.:, że nowelizacja 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi z dnia 9 marca 2018 r. 

nakłada na rady gmin obowiązek podjęcia uchwał dotyczących maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, jak   

i do spożycia poza miejscem sprzedaży. Dotychczas limitowana była liczba punktów sprzeda-

ży, po zmianie limitowana ma być liczba zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Limit 

zezwoleń obejmuje także zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych o zawartości do 

4,5% alkoholu oraz piwa, które do tej pory nie wchodziły w jego zakres. Przedłożony projekt 

uchwały dostosowuje przepisy do obowiązującej nowelizacji ustawy o wychowaniu w trzeź-

wości  i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U.2018.310). Natomiast uchwały wydane na 

podstawie poprzedniego stanu prawnego zachowują moc do dnia wejścia w życie nowych 

uchwał, nie dłużej jednak niż przez okres 6 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy 

·zmieniającej. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że   

Komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na   

terenie Gminy Tyczyn wraz z wniesionymi poprawkami:  

„§ 1. Ustala się na terenie Gminy Tyczyn maksymalną liczbę 25 zezwoleń na sprzedaż   

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w tym: 

1) 10 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających do 4,5% alkoholu oraz   

piwa; 

2) 7 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% do 18%   

alkoholu (z wyjątkiem piwa); 

3) 8 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 18% alkoholu”.   

Po poprawce otrzymuje brzmienie: „§ 1. Ustala się na terenie Gminy Tyczyn maksymalną 

liczbę 33 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia   

w miejscu sprzedaży w tym: 

1) 11 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających do 4,5% alkoholu oraz   

piwa; 

2) 11 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% do 18%   

alkoholu (z wyjątkiem piwa); 

3) 11 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 18% alkoholu”. 

„§ 2. Ustala się na terenie Gminy Tyczyn maksymalną liczbę 60 zezwoleń na sprzedaż napo-

jów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży w tym: 
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1) 23 zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających do 4,5% alkoholu oraz 

piwa; 

2) 18 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% do 18%   

alkoholu (z wyjątkiem piwa); 

3) 19 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 18% alkoholu. 

Po poprawce otrzymuje brzmienie: „§ 2. Ustala się na terenie Gminy Tyczyn maksymalną 

liczbę 66 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży w tym: 

1) 26 zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających do 4,5% alkoholu oraz 

piwa; 

2) 20 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% do 18%   

alkoholu (z wyjątkiem piwa); 

3) 20 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 18% alkoholu. 

- Radny E. Malak powiedział, że jest przeciwny zwiększania limitów na sprzedaż alkoholu   

i jest za utrzymaniem projektu uchwały bez zwiększania limitów.  

- Radny A. Kocór powiedział, że jest za procedowaniem nowej wersji  projektu uchwały. 

- Radny T. Chlebek wyjaśnił, że zwiększona liczba limitów wynika ze zgłoszeń sołtysów   

i Przewodniczącego Zarządu Osiedla, po spotkaniach na zebraniach z mieszkańcami. 

- Radny E. Malak powiedział, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego A. Kocóra. Dodał, by 

nie stwarzać sytuacji, ułatwiającej zakup alkoholu, ponieważ jest już dość takich punktów  na 

terenie gminy.  

- Radny M. Płonka zapytał, z czego wynikała liczba limitów w pierwszej wersji uchwały.  

- Inspektor UM E. Chlebek wyjaśniła, że to obecna liczba limitów w gminie.  

- Radny Eugeniusz Malak zgłosił ustny wniosek „Proszę o procedowanie uchwały w sprawie   

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Tyczyn w wersji bez poprawek przegłosowanych na Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.” 

Rada w obecności 13 radnych – 1 głosem „za”, 10 głosów „przeciw.”, przy 2 głosach 

„wstrzym. się” – odrzuciła wniosek. 

Rada w obecności 13 radnych – 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw.”, 0 „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LI.362.18 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Tyczyn. 
 

Ad.6. Uchwała: w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania   

napojów alkoholowych, na terenie Gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Ewa Chlebek omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiana dotychczaso-

wej uchwały dotyczącej zasad usytuowania miejsc sprzedaży i miejsc podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Tyczyn wynika z konieczności sposobu określania i liczenia 

odległości między obiektami uznanymi za chronione, a punktami sprzedaży i podawania   

alkoholu. Projekt uchwały określa odległość 50 metrów od obiektów chronionych. Odległość 

ta jest wystarczająca do zapewnienia ochrony obiektom, którym nadano status chronionych, 

ponadto ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nie określa 

minimalnej odległości, która musi być zachowana a jedynie wprowadza zakazy blokujące 

sprzedaż alkoholu w określonych miejscach i okolicznościach. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że   

Komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 

na terenie Gminy Tyczyn wraz z przyjętymi poprawkami. 

§ 1 zmienia się wyrażenie „nie mniejszej niż 50 metrów”, które otrzymuje brzmienie:   

„nie mniejszej niż 30 metrów”, oraz pkt 4 „obiektów kultu religijnego” otrzymuje brzmienie: 

„obiektów sakralnych”. 



4 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 1 głosem „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr LI.363.18 w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży   

i podawania napojów alkoholowych, na terenie Gminy Tyczyn wraz poprawkami. 

 

Ad. 7. Uchwała: w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów   

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Ewa Chlebek przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, że przedstawiony 

projekt uchwały zakłada wprowadzenie na terenie Gminy Tyczyn odstępstwa od ustawowego 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach publicznych. Wskazane 

w uchwale miejsca mają związek z corocznymi imprezami zarówno w mieście, jak i w po-

szczególnych sołectwach. Dopuszczenie spożycia napojów alkoholowych w określonych 

miejscach nie powinno mieć negatywnego wpływu na odpowiednie kształtowanie polityki 

społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi oraz na bezpieczeństwo i porządek 

publiczny. Są to miejsca: teren Rynku Miejskiego w Tyczynie; budynek Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Tyczynie oraz plac przed tym budynkiem; teren Parku w Tyczynie;   

budynki Ochotniczych Straży Pożarnych w Sołectwach: Hermanowa, Kielnarowa, Borek   

Stary, Matysówka, Tyczyn i place wokół tych budynków; teren obok stadionu w Tyczynie   

(teren rekreacyjno-sportowy). 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że   

Komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na   

terenie Gminy Tyczyn wraz z wniesionymi poprawkami. 

W „§ 1 zmienia się pkt 2 budynek Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Tyczynie oraz plac 

przed tym budynkiem” otrzymuje brzmienie: budynek Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 

im. Katarzyny Sobczyk w Tyczynie, jego Filii oraz place wokół tych budynków; pkt 5 został 

usunięty, pkt 6 „teren obok stadionu w Tyczynie (teren rekreacyjno-sportowy)” otrzymuje 

brzmienie: teren stadionów i obok stadionów w Borku Starym, Hermanowej i Tyczynie.  

Następnie odbyła się dyskusja, w której udział wzięli radni: Mieczysław Płonka, Eugeniusz 

Malak, Jadwiga Czarnik, Tomasz Chlebek, Adrian Kocór, Adam Skowroński oraz Burmistrz 

Janusz Skotnicki. W wyniku dyskusji radny Eugeniusz Malak zgłosił ustny wniosek, aby   

z § 1 usunąć wyrażenie „imprez sportowych”. 

Rada w obecności 13 radnych – 3 głosem „za”, 6 głosami „przeciw.”, przy 4 głosach 

„wstrzym. się” – odrzuciła wniosek. 
Wobec braku pytań Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, przy 2 głosach „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LI.364.18 w sprawie w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy 

Tyczyn wraz z poprawkami. 

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury im. Katarzy-

ny  Sobczyk w Tyczynie. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił treść projektu uchwały. Powiedział m.in.:, że w formule 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych realizowany jest projekt pn. „Zachowanie dzie-

dzictwa kulturowego oraz wsparcie instytucji kultury na terenie ROF”, w ramach, którego 

powstaną Centra Promocji Dziedzictwa Kulturowego propagujące Etnokrainę Franciszka   

Kotuli na terenie 11 gmin ROF. W ramach w/w projektu Gmina Tyczyn realizuje zadanie   

pn. „Przebudowa zabytkowej kamienicy przy ul. Rynek 24 w Tyczynie”. Na etapie oceny 

formalnej projektu szczegółowej analizie podlegały instytucje kultury funkcjonujące bądź 

mające funkcjonować w obiektach objętych projektem oraz tworzone Centra Promocji Dzie-



5 

 

dzictwa Kulturowego. W przypadku, gdy w obiektach objętych projektem nie funkcjonowała 

do tej pory instytucja kultury należało przedłożyć projekt statutu instytucji kultury, która   

będzie w efekcie realizacji projektu funkcjonować w obiektach będących przedmiotem   

projektu. Każdy z Partnerów na etapie oceny formalnej przedłożył do IZ RPO WP zarówno 

obowiązujące statuty jak i projekty statutów instytucji kultury, w ramach, których będą dzia-

łały poszczególne Centra Promocji Dziedzictwa Kulturowego. Powyższe jest warunkiem   

koniecznym do rozliczenia końcowego projektu. W przypadku nie utworzenia instytucji   

kultury i jej funkcjonowania w efekcie realizacji projektu, uzyskana kwota dofinansowania 

będzie podlegać zwrotowi. Z uwagi na powyższy warunek oraz w związku z zaawansowanym 

stanem prac w zakresie realizacji przez Gminę Tyczyn zadania dot. przebudowy zabytkowej 

kamienicy przy ul. Rynek 24 w Tyczynie w ramach w/w projektu, podjęcie uchwały jest   

zasadne. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury im. Katarzyny  Sobczyk   

w Tyczynie. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LI.365.18 w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 

im. Katarzyny  Sobczyk w Tyczynie. 

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

- Inspektor UM Aleksander Dawidziak przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że działka 

ewidencyjna nr 1192/4 o pow. 0,0052 ha oraz działka nr 1193/2 położone w Matysówce   

wydzielone zostały z nieruchomości prywatnych właścicieli w celu zlokalizowania przepom-

powni ścieków i drogi dojazdowej dla inwestycji pn. „Kanalizacja sanitarna wraz z niezbęd-

nymi urządzeniami budowlanymi dla wsi Matysówka.” 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

- Radny T. Chlebek zapytał, czy po przyłączeniu Matysówki do Rzeszowa przepompownia 

pozostanie. 

- Prezes Zbigniew Możdżeń odpowiedział, że jeżeli przepompownia będzie przekazana to 

zostanie na majątku „Eko-Strugu”. 

- Burmistrz J. Skotnicki dodał, że dopóki nie mamy decyzji z Ministerstwa to Matysówka jest 

w granicach gminy Tyczyn i działka zostanie przekazana na majątek „Eko-Strug-u”.  

- Radna J. Czarnik zapytała, jaki jest koszt działki. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że 5.000,00 zł za ar, ok. 25.000,00 zł z kosztami   

przeprowadzenia. 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LI.366.18 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Punkt 10 zdjęty z obrad. 

 

Ad.11. Uchwała: w sprawie dopłat do cen 1 m3 wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków   

wynikających z taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie Gminy Tyczyn.  

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, że   

w związku ze zmianą ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu 
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ścieków oraz innych ustaw zmienia się cena wody i cena odprowadzanych ścieków za 1 m3. 

Dlatego zostaje zwiększona dopłata do wody i wynosi 0,97 zł netto + podatek VAT 8% oraz 

dopłata do ścieków i wynosi 2,22 zł netto + podatek VAT 8%. 

Dotychczasowa dopłata od 1 stycznia 2018 do 31 maja 2018 wynosiła odpowiednio: 

- do 1 m3 wody  0,95 zł netto + podatek VAT 8%,  

- do 1 m3 odprowadzanych ścieków 1,68 netto + podatek VAT 8%. 

Powiedział również, że stawka opłaty abonamentowej od wody i odprowadzanych ścieków 

pozostaje bez zmian.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komi-

sja na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie dopłat 

do cen 1 m3 wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy za zbiorowe zaopa-

trzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Tyczyn.  

Wobec braku pytań Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LI.367.18 z autopoprawką w sprawie dopłat do cen 1 m3 wody i 1 m3   

odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę   

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Tyczyn.  

 

Ad.12. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła omówiła projekt uchwały. Powiedziała m.in.:, że zwiększa 

się dochody budżetu gminy o kwotę 194.000,00 zł, w tym: dotacja z budżetu województwa 

podkarpackiego z PPOW na odnowę wsi 10.000,00 zł,; dotacja z budżetu województwa   

podkarpackiego na budowę i modernizację dróg dojazdowych do gruntów rolnych 65.000,00 

zł oraz dotacja z budżetu państwa na budowę otwartych stref aktywności 119.000,00 zł.  

Zwiększa się również wydatki budżetu gminy o kwotę 535.890,84 zł, z tytułu: budowy otwar-

tych stref aktywności OSA w miejscowościach: Borek Stary, Hermanowa, Tyczyn 

163.500,00 zł; utworzenia ogólnodostępnej siłowni zewnętrznej w Kielnarowej 10.000,00 zł; 

remontów w szkołach podstawowych 100.000,00 zł; zakupu pomocy naukowych i wyposaże-

nia w szkołach podstawowych 50.000,00 zł; zakupu działek w Matysówce pod przepompow-

nię ścieków  25.000,00 zł; opracowania projektu obiektów sportowych Hermanowej 

52.000,00 zł; zakupu rolet w Szkole Podstawowej w Hermanowej 17.000,00 zł; dotacji dla 

M-GOK Tyczyn 4.000,00 zł; dotacji na pokrycie różnicy ceny wody 2.140,84 zł; dotacji   

na pokrycie różnicy ceny ścieków 26.250,00 zł; budowy drogi dojazdowej do gruntów rol-

nych w Tyczynie 86.000,00 zł. Dodała, że Ustala się deficyt budżetu gminy wysokości 

4.945.578,31 zł, który zostanie pokryty: przychodami z emisji obligacji w kwocie 

3.122.400,00 zł oraz wolnymi środkami w kwocie 1.823.178,31 zł. Powiedziała również, że  

zwiększa się przychody budżetu gminy o kwotę 341.890,84 zł, jako nadwyżka środków na 

rachunku bieżącym oraz ustala się przychody budżetu gminy w wysokości 6.677.178,31 zł. 

Zwiększa się dotacje dla podmiotów należących i nienależących do sektora finansów publicz-

nych o kwotę 34.590,84 zł oraz dokonuje się przeniesień planowanych wydatków, zgodnie 

klasyfikacja budżetową.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komi-

sja na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LI.368.18 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn   

na 2018 r. 
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Ad.13. Uchwała: w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Tyczyna. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że w związku  

z wejściem w życie Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wyna-

grodzenia pracowników samorządowych niezbędna jest zmiana wynagrodzenia Burmistrza 

celem dostosowania do wysokości aktualnych stawek. Pobory Burmistrza od dnia 1 lipca 

2018 r. będą wynosiły: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.700,00 zł; dodatek funkcyjny 

w kwocie 1.900,00 zł; dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadni-

czego i dodatku funkcyjnego w kwocie 2.640,00 zł oraz dodatek za wysługę lat w wysokości 

20 % wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 940,00 zł. 

- Radny M. Płonka stwierdził, że za dobrą pracę powinno być odpowiednie wynagrodzenie. 

- Radny E. Malak powiedział, że Burmistrz ma prawa nabyte i nie powinno się obniżać   

wynagrodzenia.  

- Radna G. Szawara powiedziała, że jest przeciwna obniżaniu Burmistrzowi wynagrodzenia.      

Rada w obecności 13 radnych – 8 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 5 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr LI.369.18 w sprawie w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Tyczyna. 

Ad.14. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że: 

- odbyło się spotkanie z MRGT, 

- podpisano umowę na remont drogi wojewódzkiej 878 na odcinku Tyczyn – Dynów, 

- uczestniczył w spotkaniu z firmą „Transprzęt” w sprawie cen wywozu śmieci; 

- uczestniczył w odbiorze chodnika w Borku Starym, 

- wziął udział w obchodach „Dni Tyczyna”, 

- wziął udział w obchodach „Dnia Samorządowca”,    

- odbyło się spotkanie mające na celu stworzenie marki powiatu rzeszowskiego, 

- zaprosiliśmy do Gminy „Naukobus”. 

 

Ad.15. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Radna Jadwiga Czarnik wyraziła swoje niezadowolenie z uzyskanych odpowiedzi na   

złożone wnioski (odmulanie rowów i przepusty należące do gminy). 

- Inspektor Stanisław Frączek powiedział, że zjazd z drogi należy do właściciela działki   

i to w jego kompetencji należy czyszczenie przepustów. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że gmina zajmie się wykonaniem zatoczek. 

- Radny Mieczysław Płonka zwrócił się z prośba o udostępnienie numeru alarmowego do 

„Eko-Strugu” by w nagłych sytuacjach możliwa była interwencja oraz o oznaczenie hydran-

tów, które nie mają wody, ponieważ spełniają inną funkcję. 

- Radny Grzegorz Lampart dodał, że rozmawiał ostatnio z prezesem OSP Kielnarowa i on ma 

w telefonie aplikację, która wskazuje aktywne hydranty. Zwrócił się również z zapytaniem 

czy wszystkie zatoczki przy drodze 878 będą projektowane. 

- Inspektor S. Frączek odpowiedział, że wszystkie zatoczki są zaprojektowane. 

- Przewodniczący RM zwrócił się z prośbą o obecność radnych na komisjach i sesjach. 

 Informacja o międzysesyjnej działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

- odbyło się spotkanie z Panem Burmistrzem i Radną J. Czarnik w sprawie interwencji jednej 

z mieszkanek Kielnarowej w sprawie przepustu, 

- spotkanie z emerytowanymi nauczycielami,  

- udział w zebraniu przedstawicieli ROF, 

- udział w Pikniku Rodzinnym oraz Pikniku Historycznym, 

- udział w licznych spotkaniach związanych z rocznicą obchodów 650–lecia Tyczyna   

(konkursy), 
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- Przewodniczący Rady A. Skowroński odczytał pismo mieszkanki Tyczyna z ul. Polnej   

w sprawie położenia asfaltu na drodze. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że odpowiedź do Pani już została przesłana. Na chwilę 

obecną nie ma możliwości asfaltownia drogi, jedynie bieżące remonty. Można traktować to 

zapytanie, jako wniosek do budżetu na 2019 r. 

- Inspektor S. Frączek dodał, że omawiana droga jest drogą boczną od ulicy Polnej,   

wydzieloną z prywatnych działek. 

 

Ad.16. Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.17. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Do Komisji Wnioskowej wpłynęły dwa wnioski (Radnej J. Czarnik i Radnego A. Kocóra), 

które zostały wycofane. 

 

Ad.18. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodnicząca Rady Ewelina Malak    

o godz. 11.55 zamknęła LI sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 

 

Protokołowała:  

Dorota Michalak 

 

 

 

 

     Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

 

             Ewelina Malak 

 

 

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 22 czerwca 2018 r. zarejestrowany 

został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  


